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Referat styremøte 11.04.2018 
Til stede: Svein Jåtun, , Henry Øvland, Torgeir Jåtun, Nils Harald Finstad 
Frafall:           Jarle Aarhus, Alf Olav Skeivoll, Marte Jåtun og Bjørn Mølland  
 
Sak 12-18  Godkjenning av innkalling   

Godkjent uten bemerkninger.  
 

Sak 13-18. Referat forrige møte 
Svein gikk igjennom referatet fra forrige møte.  
 

Sak 14-18. Løpende saker 
a) Orientering LS 2019. 

Ingen nye momenter siden sist møte. 
b) Søknad om overtakelse av grunn Stemtjønn,  

avventer reguleringsplan.  
c) Medaljer Greipstadstevnet 2017 og 2018  

Marte bestiller.  
d) Ferdigstillelse elektroarbeider 15 m og ammobunker Stemtjønn 

Ingvar innhenter pris fra elektroinstallatør for ferdigstillelse av ammobunker, 
Svein spør Harald Johan om de sammen kan ferdigstiller 15m. 

e) Instruks skytebaner. 
Instruks ferdigstilles og henges opp på alle standplasser og på skytterhus.  

f) Dugnads og arbeidslister 2018  
Bemanningslister for Greipstad stevnet og samlagsstevnet er utarbeidet, sendt ut til 
medlemmene og lagt inn under informasjon på hjemmesidene. 
Det må i tillegg utarbeides bemanningslister for elgprøveskytingen som starter i 
juni. Det vil også bli utarbeidet bemanningslister for Sørlandskula som arrangeres 
uke 44, denne legges også inn på våre hjemmesider. 

Sak 15-18. Sponsorarbeid 
Sponsorgruppa har nå gjort en framifrå jobb og vi har nå fått inn følgende sponsorer: 
Bilen Din 
Etac 
Agder biltilpasning Eiendom 
Strai Kjøkken 
SR-Bygg 
Floriss 
Corona Fargerike 
Logomotivet 
Sias 
Vi er kjempe takknemlige for villige sponsorer og Alf Olav samler inn logoer slik at 
plakater kan lages og henges opp, samt at linker legges inn på våre hjemmesider.  
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Sak 16-18. Økonomi 

a) Hovedkasse regnskap 2017  
Revidert og funnet i orden 

b) Loty kasse 2017 
Revidert og funnet i orden 

c) Leasing konto – status 
Vi må ha en gjennomgang av leasing kontoen, Svein avtaler en kveld der han går 
gjennom dette med ansvarlig for denne. 

d) Kasserer, det jobbes med å få en som kan overta som kasserer ut året, Torgeir spør 
på dugnaden på torsdag. 

e) Vi har fått aktivitetsstøtte fra banken på kr.5000,- 
f) Vi har arrangert 3 stk arrangementer som vi får inntekter på, det oppfordres til at vi 

kan gjøre dette for å få litt ekstra inntekter. 
g) Kontingentfaktura for medlemskap er sendt ut og dette følges opp fortløpende. 

Jegermedlemmer tegnes fortløpende når jegerprøveskytingen kommer i gang.  
 
 

Sak 17-18. Prosjektstøtte fra banken- Utvidelse av 100m. 
Vi har fått tildelt kr.100000,- i prosjektstøtte for utvidelse av 100m banen. Disse 
pengene er øremerket alt grunnarbeid for tilrigging av anleggsvei mellom 200m og 
100m samt planering og rigg der grav må forlenges. Svein kontakter Sjerverak hos 
kommunen for å få til en befaring og godkjenning av prosjektet. Vi prøver i samme 
omgang å få gjort det som skal gjøres på grav 300m. Vurdere her å lage en liten 
bunker som kan fungere som et lite skivelager, samt dekning ved feltskytinger. Henry 
lager en skisse over hvordan han som grunneier ønsker det. Henry blir også med på 
befaring sammen med Skjerverak.  

 
Sak 18-18. DFS Landslotteri 

Vi har fått tildelt 100 lodd som vi er forpliktet til å selge. Kåre har fått ut disse og 
prøver sammen med barna å selge dem i område Volleberg og Kolekniben, Nils 
Harald tar opp i ungdomsutvalget om vi skal bestille flere lodd der inntektene kan gå i 
sin helhet til ungdomsutvalgets virksomhet. 

 
Sak 19-18 Vårdugnad alle skytebaner 

Da det er mye snø på Stemtjønn må vi i år ha 2 dugnader, da det er begrenset hva vi 
kan få til på uteområdene der oppe. Noen oppgaver som kan utføres er: 

· Rydding snø (Torgeir tar med traktor) 
· Rydding hus, standplasser og grav 100 og 200m 
· Rydde inn feltblinker. 
· Sålde kulefang 15m 
· Reparere istykkerskutt kabel 15m 
· Vask av gulv 15m banen. 
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Arbeid som må tas når snøen har smeltet: 
· Heve voll foran 200m 
· Vask og maling av skytterhus 
· Generell rydding uteområder 

Sak 18.18. Eventuelt 
Vi satser på å gjennomføre et medlemsmøte vår og høst hvert år. Dette var noe vi 
startet med høsten 2017 og vi hadde et møte nå i mars. 
Neste møte blir planlagt til første halvdel i september og vi prøver å ha dette på en 
torsdag for også å få med foreldre på dette. Svein finner en dato og legger dette inn på 
intern terminliste.  

 
Ref. Svein Jåtun  


